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Verslag van de algemene ledenvergadering van Seniorenvereniging HEVO 
Rosmalen op donderdag 10 april 2025 om 14.00 uur in De Ontmoeting 
 
Aanwezig van het bestuur: Frank van Beers (voorzitter), Wim van Kessel (secretaris), Ton van 
de Liefvoort (penningmeester) en de bestuursleden Eduard Dame, Hans van de Griendt, 
Antoon de Groot, Mecheline Heijmans en Jos van Raak. 
 
Notulist: Carel van den Heuvel. 
 
Aanwezige leden: circa 100 
 
Bericht van verhindering is ontvangen van Piet en Rita Kerssens, Jenny van Rooij en Myra 
Ronner. 
 

1. Opening door de voorzitter 
 
Frank van Beers opent de algemene ledenvergadering en geeft daarbij aan blij te zijn met de 
grote opkomst. Verder vermeldt hij dat Carel van den Heuvel zijn tweejarige periode als 
notulist vandaag afsluit en dankt hem voor zijn inzet. Hij laat de dank vergezeld gaan van een 
kistje wijn en bloemen. Zijn notuleerwerk zal worden overgenomen door Wilma van 
Wijngaarden. Voorts meldt Frank dat HEVO inmiddels ruim 3.500 leden heeft. En tenslotte 
wordt met ieders instemming de agenda vastgesteld. 
 

2. Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van 25 april 2024 
 

Het verslag wordt met dank aan de samensteller ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag: bestuursverslag en jaarrekening 2024 
 
Het inhoudelijke bestuursverslag is samengesteld door de secretaris met inbreng van de 
commissievoorzitters en andere betrokkenen. Er is voor gekozen om de informatie zo 
overzichtelijk mogelijk te rangschikken en te verluchtigen met grafische weergaven en enkele 
specifiek thema’s.  
Hans van der Bruggen wijst op een inconsistentie in de tellingen van de ledenaantallen en 
van het aantal leden van verdienste. Op een vraag over de energiecoaches laat Antoon 
weten dat er inmiddels twee coaches en twee klussers opgeleid zijn. Zij zullen binnenkort 
met hun werkzaamheden beginnen.  
Naar aanleiding van de passage over de bestuurssamenstelling meldt Frank dat het bestuur 
het voornemen heeft om twee nieuwe bestuursleden aan te trekken. Een voor de vervanging 
van Jos en een als uitbreiding van het bestuur naar 9 leden. De vacatures staan nu open en 
er zijn ook interessante vrouwelijke kandidaten in beeld. Uiteraard komt de benoeming in de 
volgende ALV aan de orde.  
Naar aanleiding van de tekst in de bijlage op bladzijde 17 en 18 over Alexanderven laat een 
aantal leden van de linedancegroep weten nog steeds heel veel problemen te ervaren. Ze 
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krijgen veel negatieve reacties van de bewoners van het appartementencomplex en hebben 
praktische problemen met het wisselen van de groepen en het omkleden. Voorts zijn er 
klimaatproblemen en als de ramen opengezet worden zijn er klachten over geluidsoverlast. 
Ze stellen nadrukkelijk dat ze zich in deze door het bestuur onvoldoende gehoord voelen. 
Afgesproken wordt dat de linedancers hun problemen op papier zullen zetten en dat er dan 
een gesprek zal plaatsvinden met een delegatie van het bestuur. 
Tenslotte wordt de bespreking van het inhoudelijke verslag afgerond met complimenten aan 
de samensteller. 
 
Vervolgens is de jaarrekening aan de orde. Ton licht de cijfers kort toe. Hij stelt vast dat we 
een positief resultaat hebben van zo’n € 1.700. Aan de hand van wat grafieken laat hij zien 
hoe de financiële situatie van HEVO zich over de jaren ontwikkeld heeft. Daarna legt hij uit 
wat de belangrijkste inkomstenbronnen waren en hoe de middelen besteed zijn. Hij 
constateert dat we een financieel gezonde vereniging zijn met voldoende eigen vermogen en 
goede voorzieningen voor onderhoud, inventaris en biljarts. De grote toename van het 
aantal leden heeft uiteraard een positieve invloed op de inkomsten.  
Vervolgens laat hij zien hoe de financiën van het participatiefonds zich ontwikkeld hebben. In 
de eerste twee jaren werd er weinig gebruik gemaakt van het fonds maar het laatste jaar is 
er zo’n € 2.000 uitgekeerd. Dat is voor het bestuur reden geweest om de aanvankelijke 
uitbreiding van het fonds naar meerdaagse reizen weer terug te draaien. Mocht het fonds 
leegraken, dan zal er een dotatie gedaan moeten worden om het te kunnen voortzetten. 
 
Hans van der Bruggen merkt op dat een aantal externe bronnen niet expliciet in de 
exploitatierekening staan. Ton reageert daarop door te stellen dat dat gekund had en dat hij 
dat de volgende keer wel zal doen. Voorts zou Hans het op prijs stellen om de grote post 
kosten bar gespecificeerd te zien. Ton geeft aan dat niet gedaan te hebben om niet meer 
ruimte in beslag te nemen maar uiteraard heeft de kascontrolecommissie die cijfers wel 
gezien.  
Op een andere vraag uit de zaal legt Ton uit dat de gemeentelijke subsidie gebaseerd is 
activiteiten en niet (meer) op ledenaantallen.  
Daarnaast geeft hij aan dat HEVO de vrijstelling van btw-aangifte op termijn kwijt gaat raken, 
omdat dan een bepaalde omzet overschreden kan worden. Die btw-aangifteplicht zal zich in 
dat geval beperken tot alles wat de bar betreft en zich dus niet over de hele vereniging 
uitstrekken. 
Tenslotte neemt de vergadering kennis van de verklaring van de kascontrolecommissie en 
verleent in overeenstemming met hun advies het bestuur decharge voor het gevoerde 
beleid. De vergadering onderstreept die decharge met een applaus. 
 
 
 
 
 

4. Voortgang beleidsplan 2026 – 2029 
 
Het bestuur werkt aan een nieuw beleidsplan voor de periode 2026-2029. Daartoe zal het 
bestuur eerst een conceptplan opstellen, vervolgens de commissies daarover raadplegen en 
daarna bijeenkomsten beleggen met leden. Onder noemer “Op de koffie bij het bestuur” 
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kunnen zij reageren op de voornemens in het plan. Na verwerking van de reacties zal het 
bestuur het plan in het najaar voor vaststelling aan de ALV voorleggen. 
 
Hans van der Bruggen vraagt om in dat beleidsplan aandacht te schenken aan de landelijke 
belangenbehartiging. Dat is belangrijk vanwege allerlei ontwikkelingen zoals de dubbele 
vergrijzing, de afnemende zorg en dergelijke. Hij wijst erop dat KBO-Brabant samengegaan is 
met Zeeland en nu onder de naam Senioren Brabant/Zeeland actief bezig is het landelijke 
seniorenbeleid te beïnvloeden en pleit ervoor om heraansluiting te overwegen. De voorzitter 
geeft aan regelmatig contact te hebben met Senioren Brabant/Zeeland. Waar mogelijk wordt 
samengewerkt. Vooralsnog denkt hij niet aan een collectieve aansluiting van al onze leden. 
Het punt komt uiteraard terug in het nieuwe beleidsplan. 
 
 

5. Rondvraag.  
 

• Naar aanleiding van een vraag legt de voorzitter uit dat het af en toe schuiven met een 
zaalruimte noodzakelijk is om alles binnen HEVO een plekje te geven. Daarvoor wordt 
enige flexibiliteit gevraagd. Mede in relatie tot dit punt geeft hij aan dat een werkgroep 
huisvesting bezig is om alle alternatieven in beeld te brengen en tot een beleid te komen. 
Joanne de Graaff meldt dat wat haar betreft mag dat punt wel iets meer urgentie krijgen. 
Een ander lid vraagt zich in dit verband af of HEVO ook grenzen stelt aan het toelaten van 
nieuwe leden. Is het bijvoorbeeld logisch dat iemand uit een verder weg liggende 
gemeente hier lid wordt? De voorzitter geeft aan dat HEVO geen grenzen stelt, omdat elke 
grens arbitrair is en omdat elke individuele situatie weer verschilt van een andere. 

• Ad van der Donk vraagt wat er gaat gebeuren met het systeem van betalen in De 
Ontmoeting. Dit omdat de munten en kaarten niet voorzien in prijzen met niet afgeronde 
bedragen. De voorzitter geeft hierop aan dat betalen met cash duur en dus ongewenst is. 
Dat moeten we dus zoveel mogelijk beperken. Daarvoor hebben we nu HEVO-munten en 
kaarten. Later hebben we wellicht ook munten van een halve euro nodig. De kaarten 
zullen na Pasen niet meer verkocht worden; ze blijven nog wel geldig 

•  Fiet Vreeburg vraagt nogmaals aandacht voor de zogenoemde RABO-gelden die in haar 
visie beter aan kleinere minderdraagkrachtige clubs besteed zouden kunnen worden. Dat 
zou bijvoorbeeld kunnen doordat HEVO die gelden doorgeeft aan dergelijke clubs. De 
voorzitter stelt dat strijdig zou zijn met de voorwaarden van de Rabobank in deze. 
Bovendien is het steunen van andere organisaties niet een doelstelling van HEVO. Het zou 
bovendien heel veel discussie geven waarbij de voorkeuren sterk zouden verschillen. Hij 
laat dat soort acties dus graag over aan de individuele leden zelf. 

 
 
 
 

6. Afscheid Jos van Raak 
 
Vandaag, zo stelt Frank, nemen we afscheid van HET bestuurslid van HEVO. HEVO kent zo’n 
300 vrijwilligers. Daar draait de vereniging op. Ook bestuursleden zijn vrijwilligers. Sommigen 
zijn vooral beleidsmatig, anderen financieel of creatief en weer anderen zijn vooral 
maatschappelijk betrokken. Heel soms combineert een bestuurslid een aantal van die 
kwaliteiten. Jos was zo’n bestuurslid. Daarom noem ik hem HET bestuurslid.  
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Na negen jaren intensieve inzet neemt hij vandaag afscheid. Van het bestuur, niet van HEVO. 
We hebben hem leren kennen als een man met veel nieuwe ideeën die hij ook graag meteen 
omzet in acties. Niet te lang praten maar doen. Hij houdt niet van talmen en schuwt 
bureaucratie. Altijd gedreven en vol vuur. Daarom hebben we een kunstwerkje gekocht dat 
die eigenschap treffend uitbeeldt. En natuurlijk wordt Jos ook lid van verdienste van HEVO. 
Wij prijzen ons gelukkig dat hij ook na zijn tijd als bestuurslid volop actief blijft bij onze 
vereniging en danken hem voor zijn grote inzet in voorbije negen jaren. 
 
Jos dankt de voorzitter voor zijn mooie woorden en zegt dat hij het al die tijd met veel plezier 
gedaan heeft. 
 
 


